
 

 

 

 

 

 

   

 

 

Foreløpig protokoll 

Møte: Brukerutvalget Vestre Viken HF 

Møtedato: 18.02.25 

Tidspunkt: 1200-1800 

Sted: G32, Tyrifjord1 

Møteleder:  David C. Hemmingsen 

Deltakere: 
Fra Brukerutvalget: 
Rune Kløvtveit (digitalt), Gudrun Breistøl (digitalt), Jan Helge Tuv, Toril Naper Hauge, 
Jan Ørum Uldal Søes Leth Christensen, Cathrine Amanda Blisten Johansen. 

Fra Administrasjonen:  

Anne-Lise Kristensen og Kurt Kleppe Josefsen (koordinator) 

 

Fra administrasjonen, konkrete saker 

Lisbeth Sommervoll (sak 22/25) 

Anders Debes (sak 22/25) 

Monica Øvrid (sak 24/25) 

 

 

Sak nr. Sak/merknad 

16/25 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Kommentarer/vedtak: 
Godkjent 

17/25 Protokoll brukerutvalgets møte 21. januar 
 
Kommentarer/vedtak: 
Godkjent 
 

18/25 Referat arbeidsutvalgets møte 4. februar 
 
Kommentarer/vedtak: 
Tas til orientering 
 

19/25 Saker til orientering, innkommet post 

• Foreløpig protokoll BU HSØ 15.01.25 

• Studie om synspunkter for generell biobank 

• Foreløpig protokoll BU HSØ 4-5.02 

• Nyhetsbrev, Jardin 

• Informasjon om arbeidet med å øke telefon og videokonsultasjoner – tas  

• Pasientreiser 



 

 

 

 

 

 

   

 

Sak nr. Sak/merknad 

• Virksomhetstesting 

 

Kommentarer/vedtak: 

 

Nyhetsbrev om ventelisteproblematikken 

BU mener det er viktig å ta ventelistene alvorlig og lage gode varige arbeidsmåter som er 

varige over tid.  BU er bekymret for at tiltakene styres ut fra sykehusenes behov enn 

brukernes behov. Kveldspoliklinikker kan være et tilbud som burde være varig. 

Administrasjonen tar opp med øvrig stab hvordan BU kan inkluderes. 

 

Virksomhetstesting 

BU har mottatt forespørsel om noen kan være interessert i å være markører under 

virksomhetstesting på NSD. Det er interesse i Brukerutvalget, men det er ikke rammer for 

det i BU sin ramme. Har NSD rammer for dette? Koordinator sender prosjektet en 

forespørsel om mer informasjon. 

 

De øvrige saker tas til orientering. 

 

20/25 Konferanser, seminarer 

Ikke mottatt noen. 

 

21/25 Årlig melding 

Brukerutvalgets uttalelse til årlig melding del2 ettersendes 

 

Kommentarer/vedtak: 

Tas til orientering 

22/25 Dialog med administrerende direktør og fagdirektør 

Informasjon om og diskusjon om Kongsbergprosjektet sammen med det virtuelle sykehus.  

 

Kommentarer/vedtak: 

AD informerte om ventelisteproblematikken. Det er litt utfordring med bemanning av 

fritidspoliklinikk. AD har bedt klinikkene gjøre en ekstra innsats i forhold til dette.  

Hvordan kan BU medvirke til å sette fokus på dette? En utfordring er at mange ikke møter 

til oppsatt time. Selvbestilling av timer og timeendringer bør skje digitalt. 

En av løsningene er å få flere konsultasjoner digitale og det er viktig at dette arbeidet 

intensiveres. Det blir en kampanje første uken i mars. Det er stort behov for varige 

løsninger i forhold til ventelister og ikke bare hurtigløsninger. Foretaket savner litt mer 

styringssignaler for digitalisering av tjenestene.   

 

Samhandlingsarena Kongsberg: Vi er nødt til å jobbe sammen for gode helsetjenester og 

vi må jobbe for å få overgangene til å bli bedre. Prosjektet er fortsatt i støpeskjeen og det 

arbeides med mandat. Det er gitt midler til forprosjekt. Det må både jobbes mot 

lavthengende frukt, men det er viktig å sikte mot de lengre prosessene. Det er mange 



 

 

 

 

 

 

   

 

Sak nr. Sak/merknad 

gode fagfolk med i prosjektet, både i foretaket, kommunene og responssenteret. Målet er 

at prosjektet etableres før sommeren og at snorklipping kan gjennomføres da. Prosjektet 

er imidlertid langvarig. Fokus i prosjektperioden er “eldre med skrøpelighet”. Viktig for å 

få til gode løsninger er pårørende. Fagdirektør kommer tilbake til brukerutvalget når 

mandatet er klart. Mye av aktivitetene blir å gjøre sykehuset mer utadvendt og bidrar til å 

behandle flere pasienter der de er.  Pårørende er viktig og responssenteret kan bidra til å 

gjøre hverdagen enklere for dem. 

 

23/25 Oppnevninger prosjekt, råd og utvalg  
Se egen tabell (monsterarket) 
 
Kommentarer/vedtak: 
Det ble gjennomført en fullstendig gjennomgang av alle engasjementer som medlemmer 
av brukerutvalget er med i. 
 
ALLE sjekker at kontaktperson stemmer med terrenget, så sender koordinator ut melding 
til alle aktuelle om reoppnevning eller nyoppnevning til alle kontaktpersoner. 
  

24/25 Økonomi  

Monica Øvrid 

 

Kommentarer/vedtak: 

Vi takker for en god gjennomgang av den økonomiske sitasjonen og rutiner. Minner om at 

honorarkrav sendes Ingunn Skiaker innen 15. hver måned. Spesielt oppfordres det til å 

sende inn før hvert tertial, dvs mars, juli og november. 

 

25/25 Kontinuerlig forbedring 

Gjennomgang av arbeidet og skjema. 

 

Kommentarer/vedtak: 
Utgår. Tas på neste møte. 

 

26/25 BU diskusjonen 

Medlemmer i Brukerutvalget har i denne perioden deltatt på følgende arenaer: 

• KEK KONGSBERG 

• arbeidsmøte årsmelding 

• samhandlingsarena Kongsberg 

• LSU  KS 

• Styremøte 

• Ekstraordinært styremøte  

• KKU PHR  

• KKU BS  

• KEK BS  



 

 

 

 

 

 

   

 

Sak nr. Sak/merknad 

• Styringsgruppe Helselogistikk  

• Brukerutvalget  

• Arb.gruppe Rhab tyngdepunkt  

• NSD Styringsgruppe 

• Helselogistikk 

• Budsjettmøte BS  

• VIDT programstyre  

• Styringsgruppe Helselogistikk   

• Samhandlingsarena Kongsberg  

• LSU Drammen    

 
27/25 Kommende møter   

• Styrets årsplan  

• “Monsterarket” 

• Møte i april? 

 
Kommentarer/vedtak: 
Møte i april settes til 22. april. Det er ikke styremøte denne måneden og det 
avklares på AU 8. april om det er behov for møteet. 
 

28/25 Styresaker 
Styresaker ettersendes når de foreligger 
 
Kommentarer/vedtak: 
Gudrun ønsker å ta opp i styret ønske om mer kvalitative brukerundersøkelser. Dette som 
et supplement til de kvantitative. 
 

29/25 Eventuelt 
 

• Sykehusvertene 

• Brukerkontor  

• Møte i april? 
 
Kommentarer/vedtak: 
Sykehusvertene. Ansvaret for vertene på BS har vært på LMS, men flyttes nå over til KIS. 
Diskusjon om ansvar på NSD tas nå også på Drammen.  
 
Brukerkontor Tjenesten på DS fungerer ikke godt nok. Det er behov for noen endringer og 
det er ikke sikkert at tjenesten blir videreført på NSD. Det er utfordrende at det er åpnet 
brukerkontor på RS men dette er kun i regi av Kreftforeningen. Det er planer om 
tilsvarende på KS. Dette er ikke bra at det ikke er likeverdige tilbud i Vestre Viken. En 
mulig løsning er at klinikerne tar mer ansvar for å vise til likepersontjenesten foreningene 
har. 
 



 

 

 

 

 

 

   

 

Sak nr. Sak/merknad 

AU tar ansvar for å lage et diskusjonsnotat rundt brukerkontor og likepersontjeneste til 
diskusjon i utvalget. Saken settes opp på marsmøtet. 
 
Møte i april? Vi setter av 22. April, men det avklares etter AU den 8. april. 
 
Kampanje digitale konsultasjoner 
Alle medlemmer i BU tar del i arbeid på å fordele materiellet.  
Materiellet sendes til LMS og HSS ved Marit. 
Staben sender materiellet ut. 
Kampanjeuke er uke 11. Alternativt uke 12. 
Kan vi lage noen intervjuer om dette? 
Pressemelding? 
ALK avklarer med kommunikasjon inn i sosiale medier. 
Rune, David, Toril, Jan Helge og Gudrun melder at de kan fronte kampanjen. 
Kan kanskje Ungdomsrådet bidra? 
 
Tillitsvalgte 
Burde vi invitere de tillitsvalgte inn i BU. Sender til AU 
 

 


